

通告

年度养护工作

尊敬的会员：

球场将于 7 月 18 日开始第二轮保养。工作内容包含：果岭、球道、发球台打孔和梳草，以及果岭和发球台铺沙。这些养护工作可以有效去除枯草层并增强根系，为球手打造全年高质量的草皮。

保养期间，球场仅开放 18 洞供您打球，请查看如下保养计划：

7 月 18 日-7 月 22 日 后九封场

7 月 25 日-7 月 29 日 中九封场

8 月 01 日-8 月 05 日 前九封场

草坪打孔后需要约两个星期的时间恢复。谨此，给您带来的诸多不便，我们深表歉意！感谢此期间您的耐心与支持！预约请致电球会：0769-8581 8080。

海逸高尔夫球会
2022 年 7 月 16 日

Annual Cultural Practices Notice

Dear Members,

We will begin the 2nd round of our annual heavy maintenance on our golf course beginning July 18th. These works include coring and verticutting of our greens, fairways and tee boxes with topdressing our greens and tee boxes. These processes are necessary to remove our accumulated thatch from these areas and encourage a strong root system that will produce very high quality turf grass throughout the year.

During this period, we will close 9 holes to complete these works within 5 days and will have 18 holes open for play. Please see our schedule below.

Jul 18	- Jul 22	Back Nine Closed
Jul 25	- Jul 29	Middle Nine Closed
Aug 01	- Aug 05	Front Nine Closed

After coring, it will take about two weeks to revert to a normal condition. We sincerely appreciate your patience and support during this short time. Please contact the club at 0769-8581 8080 to make your booking.

Harbour Plaza Golf Club-Dongguan
July 16th, 2022